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ZAPISNIK 

16. Seje Sveta šole 

25. 9. 2023, začetek ob 18.00, v šolski knjižnici 
 
 
Prisotni člani: 

Klemen Stepišnik, Amra Bektešević, Sara Smrkolj, Bojana Vodnjov, Alenka Živic, Erika Snoj 
 
Prisotni ostali vabljeni: 

mag. Maša Mlinarič, mag. Tjaša Kampos, Tina Tratnjek 
 
Odsotni člani: 

Sonja Orešek (opravičila), Maja Čepin (opravičila), Miha Ložar, Adis Škrijelj, Urška Kovačič 
 
Dnevni red:  
1. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta šole 
2. Pregled in potrditev Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 

2023/2024 
3. Pregled in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 
4. Razno   
 
Klemen Stepišnik ob 18.02 vse člane pozdravi in ugotovi, da je 16. seja Sveta šole s 6. člani 
sklepčna. Predstavi dnevni red, na katerega ni bilo pripomb. 
 
Člani Sveta šole s 6. glasovi ZA potrdijo predlagan dnevni red.  
 
 
Add 1:  
Člani Sveta šole so po elektronski pošti dne 2. 7. 2024 prejeli Zapisnik 15. (dopisne) seje Sveta 
šole, na katerega ni bilo pripomb. 
 
SKLEP 1: Člani Sveta šole OŠ Venclja Perka s 6 glasovi ZA potrdijo zapisnik 15. dopisne 
seje Sveta šole. 

 
Add 2: 
Ravnateljica mag. Maša Mlinarič povzame Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za 
šolsko leto 2023/24, katerega so člani prejeli po elektronski pošti. 
 
Stalnica preteklega leta so bile številne okrožnice (spremembe normativa in standardov, 
interventni ukrepi ob poplavah v avgustu, zakon o šolski prehrani/podpora socialno šibkim, 
zaradi pomanjkanja kadra drugačna možnost zaposlovanja, EDČ v novembru, pregled os. 
predmetov učencev, zaprtje šol zaradi groženj s strelskimi napadi), vključevanje ukrajinskih 
otrok, nove smernice za delo z učenci priseljenci, samoevalvacijska analiza učn ih navad 
učencev…  
 
STAVBA IN OPREMA  

V jesenskih počitnicah je bila zaključena prenova kuhinje. Nekaj škode je nastalo pri prenovi, 
zato je bilo potrebno škodo popravit. Urejen je bil kabinet za individualno delo z učenci v 
kletnem prostoru. Na predmetni stopnji so nove garderobne omarice za učence.  
 



 

OSNOVNA ŠOLA VENCLJA PERKA  

Ljubljanska 58 a, 1 2 3 0  D o m ž a l e  

t e l :    0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 0 0  

f a k s :  0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 2 0   

e -na s lo v :   

o s. v p -d o m za l e @ gu e st . a r n e s . si     

 
 

 

 

V nekaterih učilnicah je bilo zamenjano dotrajano pohištvo (stole, mize, table). Občina je 
poskrbela za menjavo poškodovane betonske ograje ob železnici. 
 
KOLEDAR 

Pouk se je pričel v petek, 1. 9. 2023 in končal v ponedeljek 24. 6. 2024. Zadnji šolski dan je 
manjkalo veliko otrok zaradi odhodov na počitnice. 

 
POUK  

V devetih razredih je bilo pri slovenščini (+2,2) nad državnim povprečjem, pri MAT (-7,1) in 
LUM (-4) pod državnim povprečjem.  
Pri slovenščini so bili šestošolci nad državnim povprečjem, slabše so se odrezali pri MAT (-
0,07) in TJA (-1,5).  
Aktivi so pripravili temeljite analize posameznih nalog pri vsakem predmetu. 

 
Izbirni predmeti – oblikovanih je bilo 25 skupin izbirnih predmetov od možnih 27, izvedenih je 
bilo 33 ur pouka na teden. 3 učenci so uveljavljali obiskovanje GŠ. 

 
Diferenciacija - manjše učne skupine – pouk se je izvajal v manjših učnih skupinah, 

heterogene, torej učencih iz vseh treh oddelkov po metodi normalizacije. Skupine so bile 
oblikovane po strokovni presoji predmetnih aktivov. 

 
Tabori, šole v naravi: izveden je bil plavalni tečaj v 1. in 3. razredu, zimska šola smučanja v 

4. razredu, letna šola v naravi v 5. razredu ter družboslovno-povezovalni tabor v 7. razredu, 
nadstandardni tabor socialne veščine za učence od 7. – 9. razreda in kemijski tabor (IP). 
Izvedene so bile šiviljske delavnice, kolesarski izpit ter izredni ekskurziji v Celovec in Munchen. 
Ekskurzijo v Barcelono pa je izvedla zunanja turistična agencija.  
 
Izobraževanje na domu: V lanskem šolskem letu je ena učenka opravljala izpite v okviru 

izobraževanja na domu. In sicer v 2. razredu, uspešno napreduje v 3. razred. 
 
Projekti: Vsi so potekali po planu. Uspešno je bil izveden Erasmus + EcoART – potekala je 

mobilnost na Švedsko, na šoli pa so gostili učence iz Poljske, Španije, Švedske, Grčije. Zelo 
uspešni so na na področju Zdrave šole in Eko šole. 

 
Vzgojno področje  

V šolskem letu 2023/24 je bilo izrečeno približno enako št. vzgojnih ukrepov (85) kot leto prej 
(86), predlani pa 57. Izstopalo je število izrečenih vzgojnih ukrepov na razredni stopnji, 
predvsem zaradi neprimernega in motečega vedenja, fizičnega nasilja, uničevanja lastnine, 
zamujanja. Na predmetni stopnji je bilo več vzgojnih ukrepov razrednikov/učiteljev in manj vzg. 
ukrepov učiteljskega zbora. Število ukrepov in vzgojnih opominov je zaskrbljujoče, običajno pa 
gre za stopnjevanje ali ponavljajoče se kršitve. Viden je tudi naraščajoči trend izostajanja od 
pouka. 

 
SUŠ je zelo dobro organizirana skupnost učencev. Močno so vpeti v življenje šole, pouk, 

sodelujejo na RU, taborih, parlamentu. Zapisane so dejavnosti in projekti, ki so jih uspešno 

izvedli, Sodelujejo na dobrodelnih akcijah na kar je šola zelo ponosna 

 

Delo z učenci priseljenci iz drugih držav V šolskem letu 2023/2024 je bilo 11 učencev s 
statusom učenca priseljenca. Največ jih je iz BIH (7), en iz HR, Rusije, Belorusije, sev. MAK 
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in Srbije. Za te učence se izvajajo ure za poučevanje SLJ, kot drugega jezika. V okviru tega 
so učenci razdeljeni na 2 skupini. 

 
Izobraževanja strokovnih delavcev je potekalo po planu. Izvedenih je bilo 16 sej celotnega 

učiteljskega zbora ter vrsto razrednih učiteljskih zborov.  

 
Realizacija: Tako na RS kot PS je realizacija nad zahtevanim 95%. Najvišji odstotek pa je bil 

pri razredni uri. 

 
Tekmovanja v znanju in športu: V šolskem letu 2023/24 so učenci šole dosegli naslednje 

uspehe na tekmovanjih v znanju na državnem nivoju:  

 2 posamični zlati in 8 zlatih (raziskovalna naloga) ter 11 zlatih (ŠPA), 

 4 skupinska zlata (TPLG), 

 14 posamičnih srebrnih. 

 
PREHRANA: V šolski kuhinji se dnevno pripravi 1176 obrokov, od tega 34 dietnih. Trud je 

usmerjen k zmanjševanju količine zavržene hrane in uvajamo interne ukrepe.  
 
SKLEP 2: Člani Sveta šole s 6 glasovi ZA, potrdijo Poročilo o realizaciji Letnega 

delovnega načrta za šolsko leto 2023/24. 

 

Add 3: 

Svet šole mora potrditi Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25. Mag. Maša Mlinarič izpostavi 

ključne elemente LDN-ja za to šolsko leto. Člani Sveta šole so gradivo prejeli po elektronski 

pošti in ni bilo nobenih vprašanj oz. dopolnitev. 

 

Sklep 3: Člani Sveta šole s 6 glasovi ZA, potrdili in sprejeli Letni delovni načrt za šolsko 

leto 2024/25. 

 

Add 4: 

Ravnateljica pove, da bi želeli uvesti simbolično ceno za strelišče v zaklonišču. Cenika za to 

strelišče ni bilo nikoli, zato ga more Svet šole potrditi. Namen je odgovornost do prostora. 

Predlagana cena je 2 eur na uro. 

 

Sklep 4: Člani Sveta šole s 6 glasovi ZA, potrdijo in sprejmejo cenik za najem strelišča 

v zaklonišču. 

 

Klemen Stepišnik pove, da je imel Statut Občine Domžale, v petem odstavku 18. člena, 

zavedeno, da članom občinskega sveta in drugim osebam, ki so imenovane v občinske 

organe, organe javnih zavodov in javnih podjetij preneha mandat s potrditvijo mandata članov 

novega občinskega sveta, svojo funkcijo pa opravljajo do imenovanja novega člana oziroma 

predstavnika. Osebam, ki so bile imenovane v skladu z navedenim členom statuta, ja tako 

potekel npr. 4-letni mandat v svetu zavoda z dnem imenovanja. Imenovanje je potekalo na eni 

izmed prvih sej novo izvoljenega občinskega sveta, neodvisno od imenovanja oz. izvolitve 

preostalih predstavnikov v svet zavoda.  

Občinski svet Občine Domžale je sprejel nov Statut Občine Domžale (Uradni vestnik Občine 

Domžale, št. 8/24), ki omenjenega določila ne vsebuje več. Sprejet je sklep, da predstavniki 
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Občine Domžale, ki so že bili imenovani v svete javnih zavodov, katerih ustanoviteljica oz. 

soustanoviteljica je Občina Domžale, se po poteku mandata posameznega sveta zavoda in ob 

pogoju podaje njegovega soglasja, v svete javnih zavodov imenujejo ponovno, v kolikor v 

skladu z odlokom, ki ureja ustanovitev posameznega javnega zavoda, ni omejitve števila 

imenovanj iste osebe. V kolikor ista oseba ne more biti ponovno imenovana oz. ne poda 

soglasja za ponovno imenovanje, bo Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

izpeljala postopek za imenovanje novih članov sveta zavoda. 

 

Prisotni člani Sveta šole izpostavijo, da je nesprejemljivo, da na seji sedijo večinoma samo 

predstavniki zaposlenih. Neodgovorno je od članov, da se brez vnaprejšnjega opravičila seje 

ne udeležijo. 

 

 

Seja Sveta zavoda se je zaključila ob 18.41 uri. 

 

 

 

Zapisala:          Predsednik Sveta zavoda: 

Poslovna sekretarka             Klemen Stepišnik 

Tina Tratnjek               
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